
Onderzoek bibliotheek door 
Draaijer en partners

... een uitgelezen kans?

Slimme mobiliteit & overige 
ruimte 

Het station wordt straks ook ingezet voor duur-
zaam vervoer. Zoals de verhuur van elektrische 
fietsen, elektrische auto’s. Zodat mensen vanuit 
de trein of na het parkeren van de eigen auto zo 
het gebied kunnen om dit te ontdekken. Naast 
ruimte voor een bibliotheek blijft er ruimte over 
voor slimme mobiliteit. En ook nog voor andere 
functies. We kijken nu hoeveel ruimte er beschik-
baar is voor de verschillende onderdelen. Die 
worden daarna in de markt gezet. 

Meer weten of vragen?  

www.steenwijkerland.nl/depoortnaar

nieuwsbrief  november 2021

Station Steenwijk
onderzoek naar bibliotheek van start

Beste lezer, 
het is tijd voor een update. Voor de zomer kreeg u onze eerste nieuwsbrief waarin we u meer vertelden over de 
enquête die we hebben gehouden en het waardestellend onderzoek. In de tussentijd is er veel gebeurd. 
We spraken elkaar misschien tijdens de bijeenkomst in september. Alle informatie die we kregen via de enquête, 
het waardestellend onderzoek en de bijeenkomst in september, is verwerkt in het ontwikkelkader dat door het 
college is vastgesteld. 

Bibliotheek Kop van Overijssel
Het grote nieuws is dat we samen met de stichting Bibliotheek Kop van Overijssel gaan onderzoeken of die een 
plek kan krijgen in het station. Ik vind dat een prachtige kans! Met de bibliotheek krijgen we een mooie maat-
schappelijke invulling van het station. Die zorgt voor toeloop en reuring in het gebied. En dan gaan we natuurlijk 
niet voor een gewone bibliotheek, maar een bibliotheek die duurzaam en toekomstbestendig is en waarin samen-
werking met partners mogelijk is.  

Aan de slag
We gaan nu concreet aan de slag met de invulling van het station en een eerste uitwerking van de buitenkant. En 
daarna volgt de omgeving. Dat kan natuurlijk pas als we weten wat er in komt en hoe het eruit gaat zien. Ik ben 
benieuwd naar de uitwerking van de plannen. En uiteraard het moment dat we aan de slag kunnen om van het 
station een prachtig visitekaartje van onze stad en regio te maken. Een plek waar we trots op mogen zijn!

Hartelijke groet,

Bram Harmsma
Wethouder economie, recreatie & toerisme

Een bibliotheek in het stationsgebouw past goed bij de 
wensen van het bibliotheekbestuur en de gemeente. Het 
stationsgebouw heeft voldoende vierkante meters voor een 
bibliotheek om zich te ontwikkelen naar een bibliotheek met 
ruimte voor educatie, ontmoeting, informatie en horeca. 
Ook kijken we naar mogelijke huisvesting voor bijvoorbeeld 
Stichting Weerribben-Wieden of andere derde partijen. En 
als laatste bekijken we de mogelijkheid voor woningbouw. 
Allemaal met de bibliotheek als uitgangspunt. Het bureau 
Draaijer en partners gaat onderzoeken of het station een 
geschikte plek is voor de bibliotheek. Zij hebben meerdere 
culturele en maatschappelijke instellingen op dit terrein 
geadviseerd. Het is de planning dat het onderzoek voor 
1 februari 2022 klaar is.
 
Koffie | multifunctionele ruimtes | activiteiten  
In het ontwikkelkader station hebben we een aantal uit-
gangspunten beschreven waarvan we het belangrijk vinden 
dat die terugkomen in het station. Hierbij kan je denken aan 
een (museum) informatiepunt. Horeca waar je met elkaar 
een kop koffie kunt drinken of een broodje kunt eten. Maar 
bijvoorbeeld ook workshopruimtes waarin activiteiten 
georganiseerd kunnen worden. 

Er ontstaat zo een ‘cultureel kwartier’  
aan het stationsplein 

Met theater de Meenthe aan de overkant. Een plek waar wat 
gebeurt, waar reuring is! Een cultureel kwartier met deze 
functies biedt ook kansen. We gaan bijvoorbeeld ook onder-
zoeken of de zakelijke markt (congresmarkt) ingepast kan 
worden.

En hoe ziet er dan uit & wat is de planning?
Dat is een vraag waar u vast benieuwd naar bent. Gelijktijdig met het onderzoek naar de invulling van het station 
laten we ook eerste schetsen maken voor de buitenkant. Gebaseerd op het waardestellend onderzoek dat bureau 
TAK voor ons heeft gedaan. Zodat we een beeld krijgen van hoe het kan worden. 
Uiteraard komen we daarmee graag bij u terug. Begin 2022 hebben we de resultaten van het onderzoek en de 
schetsen af. Dit doen we trouwens allemaal in nauwe samenwerking met betrokkenen. Zoals NS, ProRail, De 
Meenthe en een vertegenwoordiging van inwoners.
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